
Dagsorden til bestyrelsesmøde for Brørupskolen. 

Dato: tirsdag d. 11-09-24 kl. 17.00-19.00. 

Sted: Byagervej. 

Mødeleder: Camilla/Helle. 

Referent: Helle Lauridsen 

Afbud: Karina (delvist) 
 

Pkt. Dagsordenspunkt Ansvarlig Tid. 
 

Start 

0 Nyt fra elevrådet 
Intet nyt fra elevrådet pt.  
Eleverne ønsker sig et overdækket skur som kan bruges i 
regnvejr. Der er pt. udfordringer med bygningstilladelse som 
der arbejdes i lige nu. Dette gælder afdelingen i Lindknud. 
Elevrådet på Byagervej ønsker sig en ny fodboldbane – et nyt 
underlag samt at den skal vendes således der kan blive to 
mindre fodboldbaner.  

Camilla 10 
min.  

 

1 Kommunens budgethøring. 
Der er forholdsvis store summer i øjeblikket som skal 
reduceres, men man ved ikke konkret hvor de skal reduceres 
henne.  
Der er sendt katalog ud samt skemaer til kommentarer.  
 
Der vil komme rammebesparelser. Som måske kan trækkes ud 
hvis skatten sættes op.  
 
Der er drøftet høringssvar.  

Camilla og 
Helle. 

 17.00 

2 Nyt fra ledelsen. 
Der arbejdes videre i samarbejdet med Malene Birgertoft.  
 
Jon er tilbage som vikar og Mustafa er rykket til Byagervej. 
 
Emma er blevet ansat til at varetage støtte funktioner.  
 
Regler for frit skolevalg skal på høringssvar inden d. 2 oktober – 
skal der måske laves et halvt møde inden eller skal nogle sætte 
sig sammen.  
 
Støttesystemerne er under pres – Skolegade kommer i en 
periode til at stå uden psykolog . Der kan ikke trækkes på 
psykologen der tilhører Byagervej. 
 
 
 

Ole og Helle 20 min 17.50 

3 Planlægning af 1. tilsyn. Hvilke fokusområder vil I gerne have 
belyst? 
Skal vi have mere fokus på mad? Vi har før været med i tiltaget 
den sunde skole, som handlede om at bestyrelsen havde lavet 

Alle 20 min 18.10 



principper for sunde madpakker. Der var også drøftelser ang. 
fødselsdagsuddeling.  
 
Der er indført regler for hvad udskolingen (9.klasse) må 
indkøbe i netto. De må fx ikke indkøbe slik, sodavand, 
energidrik etc.  
 
Bestyrelsen kunne komme med forslag til de dagsordner der 
fremlægges til forældremøder som evt. kunne indeholde: 

- Madpakke og kostens betydning for læring og trivsel 
- Mobilpolitik 
- Alkoholpolitik  
- Sociale medier 

De forskellige emner skal inddeles efter faser således at de 
tilpasses de forskellige klassetrin.  
 
Skal der indsættes emneuger som berører disse emner således 
at man arbejder med børnenes forståelse og læring herom. 
Derved arbejdes der ikke kun med forældrene.  
 
 

- Bestyrelsen vil gerne vide mere om hvordan der 
udvikles og arbejdes med klassekulturer i alle faser 

- Hvordan arbejdes der med ”den gode tone” i fase 1 
  

 
 

4 Evaluering af deltagelse af forældremøderne. 
Der lægges vægt på den gode fortælling om at de erfarne 
forældre hjælper de nye forældre ind i hvad det vil sige at have 
et barn i skolen. 
 
Oplæsning af formandsberetningen:  

- De fleste vidste ikke hvad det var. Dette affødte en 
forklaring heraf.  

 
Der har været god tilslutning i forældredeltagelse på skolerne i 
Brørup. 
 
Der har været lav forældredeltagelse i Lindknud.  
Der vidste sig at være bekymring blandt forældrene i forhold til 
skolens fremtid. Der er pt ikke nogen børn der er skrevet op i 
Hovborg børnehave.   
 
Bedre planlægning af møderne således forældrene ikke skal gå 
fra et møde til et andet.  
 
Kan det drøftes hvordan bestyrelsen bliver synlig og relevant på 
forældremøderne.  

Camilla 15 
min. 

18.25 



Kan man prøve at arbejde med hvordan er man et godt 
forældreråd samt vigtigheden i at være aktiv ind i 
forældrerådet. Udlevering af drejebog til forældrerådet. 
 
 

5 Artiklen i JV. (Hvilke overvejelser har vi gjort? Og hvilke tiltag) 
Ledelsen er bevidste om hvor der skal arbejdes med 
klassetrivsel.  
 
Bestyrelsen kan evt. sætte sig sammen og formulerer et skriv.  
 
 

Helle 5 min 
 

18.30 

6 Princip: Trivsel.  
Drøftes på næste møde i oktober.  

Alle 25 min 18.35 

7  Alle 15 
min. 

19.15 

8  Alle 10 min 18.25 

9 EVT 
 

 5 min 19.00 

 

Vi glæder os til at se jer. 

VH Camilla og Helle. 


